

SOCIÉTÉ DES NATIONS.

Genève,

le 4 novembre 1922.

COMMISSION DE COOPÉRATION INTELLECTUELLE.

NOTE DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL.

Conformément à la résolution du Conseil du 4 octobre 1922, l'appel ci-joint a été adressé par la Commission de Coopération intellectuelle aux universités, académies, et sociétés savantes de tous les pays, en faveur des travailleurs intellectuels autrichiens et de la vie intellectuelle en Autriche.

Le rapport sur l'état de la vie intellectuelle en Autriche, mentionné dans cet appel, a déjà été communiqué aux Membres de la Société (Document A. 62).

LEAGUE OF NATIONS.

Geneva,

November 4th, 1922.

COMMITTEE ON INTELLECTUAL CO-OPERATION.

NOTE BY THE SECRETARY-GENERAL.

In accordance with the Council's resolution of October 4th, 1922, the attached appeal has been addressed by the Committee on Intellectual Co-operation to the universities, academies and learned societies of all countries, on behalf of the intellectual workers and the intellectual life of Austria.

The report on the condition of intellectual life in Austria mentioned in this appeal has already been circulated to Members of the League (Document A. 62).